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Zastupitelstvo města Police nad Metují

Z Á P I S
z 6. zasedání Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022, 

které se konalo dne 9.11.2022
 od 17:00 hodin v na sále Pellyho domů

Přítomni: Jan Ant l ,  č len RM
 Mgr. Mart ina Frydrychová, č len RM

 MUDr. Adéla Hažmuková, č len ZM
 Jiř í  Hubka, č len ZM

 Karel Kl imeš, č len ZM
 Ján Pastorek, č len ZM
 Ing. Jan Pohl,  č len ZM
 Mgr. Jaroslav Souček, č len RM

 Renata Steinerová, č len ZM
 Kamil  Švorčík, č len ZM

 Ing. J iř í  Vlček, č len RM
 

Ing. J iř í  Beran, č len ZM
 Ing. Josef Havl íček, č len ZM

 Marcela Hovorková, zapisovatelka
 Mgr. Eva Kašparová, č len ZM

 Michal Mucha, č len RM
 Marek Plný, č len ZM

 Ing. Pavel Pohner, tajemník
 Radek Starý, č len RM

 Mgr. J i ř í  Škop, starosta
 David Vávra, č len ZM

 

Omluveni: Ing. Radko Kř íž Ph.D., č len ZM
Nepřítomni:
Hosté:
Předsedaj íc í : Mgr. J i ř í  Škop, starosta
Ověřovatelé: Ján Pastorek, č len ZM; Renata Steinerová, č len ZM

Číslo
 bodu

Bod
 Komentář

1. Zahájení a schválení programu 6. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022 
 

Zahájení zasedání starostou města:
 Zahajuji 6. veřejné zasedání ZM v roce 2022, které jsem svolal v souladu se zákonem o obcích.

 Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných
 městem.

 Zapisovatelem dnešního jednání jmenuji paní Marcelu Hovorkovou.
 Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji paní Renatu Steinerovou a pana Jána Pastorka.

 V době zahájení zasedání ZM je přítomno 19 členů ZM z celkového počtu 21 členů.
 Omlouvá se Ing. Radko Kříž Ph.D. a Ing. Matěj Brát pravděpodobně dorazí o něco později.

 Konstatuji tedy, že ZM je usnášeníschopné!
 Upozorňuji, že z dnešního zasedání ZM bude pro potřeby přípravy zápisu pořizován zvukový

záznam a pan Seifert pořizuje pro své účely videozáznam.
 Dovoluji si Vám předložit návrh programu dnešního zasedání:

1. Zahájení a schválení programu 6. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022
2. Kontrola plnění usnesení
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3. Stanovení počtu volených místostarostů a počtu uvolněných členů ZM
4. Rozhodnutí o způsobu volby místostarostů a členů výborů
5. Volba 1. místostarosty
6. Volba 2. místostarosty
7. Úkoly svěřené místostarostům
8. Zřízení a obsazení Finančního a Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
9. Volba předsedy Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

10. Volba prvního z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
11. Volba druhého z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
12. Volba třetího z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
13. Volba čtvrtého z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
14. Volba předsedy Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
15. Volba prvního z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
16. Volba druhého z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
17. Volba třetího z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
18. Volba čtvrtého z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují
19. Zřízení a obsazení Osadního výboru Pěkov, Hlavňov a Radešov
20. Nová volba členů Osadního výboru Pěkov a Hony
21. Návrh na odměňování členů ZM, předsedů výborů a komisí
22. Ustavení praporečníka města a jeho náhradníka
23. Návrh změn rozpočtu č. 4, rozpočtová opatření č. 28 - 31
24. Dodatek ke smlouvě o revolvingovém úvěru - dodatek č. 6
25. Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2022 - Strategická rada regionu Broumovsko,

o.p.s.
26. Poskytnutí daru - Za poklady Broumovska o.p.s.
27. Nabídka využití předkupního práva dle kupní smlouvy ze dne 7. 12. 2020 -pozemky p. č. 

215/18 a p. č. 215/19, vše v k.ú. Velká Ledhuj
28. Prodej pozemku st. 340/4 v k.ú. Police nad Metují
29. Odkupy částí pozemků v k. ú. Police nad Metují pod stavbou chodníku Police n. M. - Žďár n. 

M.
30. Diskuze

Má někdo z členů zastupitelstva návrh na doplnění předloženého programu dnešního zasedání ZM?
Pokud tomu tak není, předkládám tento návrh na usnesení:

 Zastupitelstvo města schvaluje předložený program 6. veřejného zasedání ZM Police nad
Metují v roce 2022.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Výsledek hlasování: Přijato

2. Kontrola plnění usnesení 

Tajemník Ing. Pavel Pohner informoval o usneseních ZM, která jsou dosud nesplněna:
5/3ZM/2022 - Změna č. 5 územního plánu města – individuální
- z důvodu pracovního vytížení požádal zpracovatel o prodloužení  lhůty pro podání nabídky do 30.
11.
3/4ZM/2022 - Prodej části pozemku p. č. 730/58 v k.ú. Hlavňov
7/4ZM/2022 - Směna části pozemku p.č. 99/1, části pozemku  p.č. 100/2 a částí pozemku p.č. 
730/58, vše v k.ú. Hlavňov ( u č.p. 97)

- kupní smlouvy jsou připraveny, stejn ě jako návrh na vklad a žádost na OV o souhlas dělením
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pozemků, čeká se na dokončení geometrického plánu.
 

3. 1/6ZM/2022
 Stanovení počtu volených místostarostů a počtu uvolněných členů ZM

I. Zastupitelstvo města ruší
své usnesení č. 2/5ZM/2022 ze dne 19. 10. 2022.

II. Zastupitelstvo města schvaluje,
aby byli vedle uvolněného starosty voleni dva neuvolnění místostarostové.

Komentář:
Starosta - Na základě dohody členů rady města navrhujeme zvolit dva neuvolněné místostarosty.
Vycházíme ze situace, která vznikla po volbách. Za dané situace jsme našli toho řešení a
předkládáme ho k projednání.

 Ing. Jiří Beran – mám zásadní problém s navrhovaným řešením, vracíme se o několik let zpátky,
nefungovalo to.

 Starosta – mrzí mě, že to takhle je, ale pevně věřím, že to fungovat bude. Podobný model tu již
byl, ale celková situace byla jiná. Pokud uvidíme, že to nefunguje, samozřejmě z toho vyvodíme
důsledky.

 Hlasování: Zdrželi se: J. Pastorek, R.Steinerová       Proti: J. Beran, M. Brát, J. Havlíček, J. Hubka,
E. Kašparová, J. Pohl

Hlasování Pro: 12 Proti: 6 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

4. 2/6ZM/2022
 Rozhodnutí o způsobu volby místostarostů a členů výborů

I. Zastupitelstvo města schvaluje,
aby volba místostarostů, finančního výboru ZM, kontrolního výboru ZM a členů
Osadního výboru Pěkov a Hony proběhla veřejným hlasováním.

Komentář:
Starosta: Navrhujeme, aby volba místostarostů, finančního výboru ZM, kontrolního výboru ZM a
členů Osadního výboru Pěkov a Hony proběhla veřejným hlasováním.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

5. 3/6ZM/2022
 Volba 1. místostarosty

I. Zastupitelstvo města volí
do funkce 1. místostarosty města pana Mgr. Jaroslava Součka.

Komentář:
Starosta: Na pozici 1. místostarosty je za ODS a Volba pro Polici - NK + ČSSD nominován Mgr.
Jaroslav Souček. Jsou nějaké další nominace? Pokud ne, přikročíme k hlasování.
Starosta: Blahopřeji panu Součkovi ke zvolení 1. místostarostou města.

 Hlasování: Zdrželi se: J. Pastorek, R. Steinerová, J. Beran, M. Brát, J. Havlíček, J. Hubka, E.
Kašparová, J. Pohl

Hlasování Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 8 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

6. 4/6ZM/2022
 Volba 2. místostarosty
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I. Zastupitelstvo města volí
do funkce 2. místostarosty města pana Radka Starého.

Komentář:
Starosta: Na pozici 2. místostarosty je za ODS a Volba pro Polici - NK + ČSSD nominován pan
Radek Starý. Jsou nějaké další nominace? Pokud ne, přikročíme k hlasování.
Starosta: Blahopřeji panu Starému ke zvolení 2. místostarostou města.

 Hlasování: Zdrželi se: J. Pastorek, R. Steinerová, J. Beran, M. Brát, J. Havlíček, J. Hubka, E.
Kašparová, J. Pohl

Hlasování Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 8 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

7. 5/6ZM/2022
 Úkoly svěřené místostarostům

I. Zastupitelstvo města pověřuje
1. místostarostu Mgr. Jaroslava Součka zajišťováním úkolů v následujících oblastech:

oblast lidských zdrojů
oblast sociální politiky města
oblast cestovního ruchu
oblast muzeí
oblast sportu a volnočasových aktivit                            
oblast kultury a provozu Pellyho domů CKVS
oblast školství
oblast mezinárodních vztahů (především ČR/PL)
oblast dozorčí a kontrolní činnosti nad organizacemi zřízenými či založených městem

2. místostarostu Radka Starého zajišťováním úkolů v následujících oblastech:

oblast působnosti Technických služeb Police nad Metují, s r.o. – údržba města,
komunikace, provoz
oblast požární ochrany
oblast bytové politiky
koordinace projektu Sportpark Ostašská
oblast dopravy a dopravní obslužnosti
oblast správy integrovaných obcí - spolupráce s OV Pěkov a Hony, Hlavňov, Radešov
oblast dozorčí a kontrolní činnosti nad organizacemi zřízenými či založených městem

Hlasování: Zdrželi se: J. Pastorek, R. Steinerová, J. Beran, M. Brát, J. Havlíček, J. Hubka, E.
Kašparová, J. Pohl

Hlasování Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 8 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

8. 6/6ZM/2022
 Zřízení a obsazení Finančního a Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad

Metují

I. Zastupitelstvo města zřizuje
Finanční výbor a Kontrolní výbor Zastupitelstva města Police nad Metují;

II. Zastupitelstvo města schvaluje,
aby Finanční výbor a Kontrolní výbor zastupitelstva města Police nad Metují měl každý
5 členů.
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Komentář:
Starosta: Finanční a kontrolní výbory jsou jediné povinné výbory, o kterých hovoří zákon o obcích.
Předkládáme návrh na zřízení těchto výborů, aby měly dohromady 5 členů.

 Ing. Beran: V návrhu bylo, že finanční výbor bude mít 3 členy, výbory byly v minulosti výsadou
opozice, aby měla kontrolní nástroj. Znamená to, že jsou navrženi členové výboru z vašich řad?

 Starosta: Zájem pracovat ve finančním výboru projevili po zveřejnění programu další osoby, proto
je navrhováno zvýšit počet členů na 5. Z našich řad máme 1 člena ve finančním výboru a 2 členy v
kontrolním výboru, takže většina členů je z ostatních stran. Nepsané pravidlo vždy bylo, že
předsedové výborů jsou zastupitelé, kteří nejsou v radě města.

  

Hlasování Pro: 18 Proti: 1 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

9. 7/6ZM/2022
 Volba předsedy Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
do funkce předsedy Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují paní Mgr. Evu
Kašparovou.

Hlasování: Zdrželi se: E. Kašparová, K. Klimeš

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

10. 8/6ZM/2022
 Volba prvního z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Ing. Ondřeje
Pavlínka.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

11. 9/6ZM/2022
 Volba druhého z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Jaroslava Foglara.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

12. 10/6ZM/2022
 Volba třetího z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují Ing. Josefa Havlíčka.

Hlasování: Zdržel se: J. Havlíček

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

13. 11/6ZM/2022
 Volba čtvrtého z členů Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Ivana Konečného.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

14. 12/6ZM/2022
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Volba předsedy Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
do funkce předsedy Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Ing.
Jiřího Berana.

Hlasování: Zdrželi se: K. Klimeš, J. Beran

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

15. 13/6ZM/2022
 Volba prvního z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Karla Klimeše.

Hlasování: Zdrželi se: J. Pohl, J. Havlíček, E. Kašparová, K. Klimeš; Proti hlasoval: J. Beran

Hlasování Pro: 15 Proti: 1 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

16. 14/6ZM/2022
 Volba druhého z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Petra Rutara.

Hlasování: Zdrželi se: J. Pohl, J. Havlíček, E. Kašparová; Proti hlasoval: J. Beran

Hlasování Pro: 16 Proti: 1 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

17. 15/6ZM/2022
 Volba třetího z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Jána Pastorka.

Hlasování: Zdržel se: J. Pastorek

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

18. 16/6ZM/2022
 Volba čtvrtého z členů Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města volí
za člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují pana Mgr. Luboše Čížka.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

19. 17/6ZM/2022
 Zřízení a obsazení Osadního výboru Pěkov a Hony, Hlavňov a Radešov

I. Zastupitelstvo města revokuje
usnesení č. 17/5ZM/2022 ze dne 19.10.2022.

II. Zastupitelstvo města zřizuje
a) Osadní výbor Pěkov a Hony s počtem členů 7.
b) Osadní výbor Hlavňov s počtem členů 5.
c) Osadní výbor Radešov s počtem členů 3.

Komentář:
Starosta: Na minulém jednání jsme rozhodovali na základě přihlášek do osadních výborů.
Vzhledem k tomu, že od ustavujícího zasedání ZM projevili zájem v Osadním výboru Pěkov a Hony
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pracovat další 3 občané, navrhuje se původní usnesení zrušit a stanovit nový počet členů. Na
základě prověření legislativy je OV Hlavňov nově navrhováno stanovit jako pětičlenný, neboť zákon
o obcích v § 18 stanoví, že počet členů výborů musí být vždy lichý. Pátý zájemce o práci v tomto
výboru chybí a bude potřeba jej hledat, ale pevně doufáme, že pátého člena seženeme, abychom
dosáhli lichého počtu.

 Ing. Jiří Beran: Je nějaký výhled, že v Hlavňově se najde pátý člen výboru?
 Starosta: Určitý výhled je, ale ještě to bude vyžadovat nějaký čas k jednání. Zákon ukládá, aby

počet členů výborů byl lichý, ale pokud se nenaplní, nic se neděje.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

20. 18/6ZM/2022
 Nová volba členů Osadního výboru Pěkov a Hony

I. Zastupitelstvo města revokuje
usnesení č. 18/5ZM/2022 ze dne 19. 10. 2022.

II. Zastupitelstvo města volí
za členy Osadního výboru Pěkov a Hony pana Milana Kozára, pana Ivana Konečného a pana
Zdeňka Pohla, paní Evu Vackovou, pana Vladimíra Vacka a pana Ing. Norberta Marela.

Komentář:
Starosta: Po minulém zastupitelstvu jsme dostali přihlášku paní Evy Vackové a následně také pana
Vladimíra Vacka a Ing. Norberta Marela. Jelikož jsme už předem avizovali, že pokud se zájemci o
práci v osadním výboru objeví, tak že nebudeme mít problém tyto zájemce dojmenovat.
Navrhujeme původní usnesení zrušit a zvolit všech 7 členů.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

21. 19/6ZM/2022
Návrh na odměňování členů ZM, předsedů výborů a komisí

I. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních
samosprávných celků, v platném znění, s platností od 1. 12. 2022 odměnu: 
a) za výkon funkce neuvolněného místostarosty ve výši 23 000,- měsíčně;
a) za výkon funkce neuvolněného člena RM ve výši 5 500 Kč měsíčně;

 b) za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva města ve výši 1 300,- Kč měsíčně;
 c) za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a komise rady města ve výši 2 500,- Kč

měsíčně;
g) členu zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu 
vstupují do manželství zvýšenou o částku 400 Kč za každý obřad, maximálně však 800 Kč 
denně a 2000 Kč měsíčně.
V případě souběhu výkonu funkcí náleží neuvolněnému členovi ZM měsíční odměna podle 
funkce, za kterou se poskytuje nejvyšší odměna.

Komentář:
Starosta: Dle nařízení vlády č. 318/2017 jsou pro neuvolněné členy ZM zvolené v obci naší velikosti
stanoveny maximální měsíční odměny, konkrétně činí pro místostarostu maximálně 35 795 Kč, pro
předsedy výboru či komise max. 3 978 Kč, člen RM do 7 954 Kč, člen ZM maximálně 1 979 Kč.
Historicky jsme toto projednávali v předešlém zastupitelstvu, i dnes přicházíme s drobnou úpravou.
Reagujeme na inflační znehodnocování peněz, proto jsme odměny navrhli v mezích nařízení
vlády navýšit, a to následovně:
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a) za výkon funkce neuvolněného místostarosty 23 000 měsíčně;
a) za výkon funkce neuvolněného člena RM ve výši 5 500 Kč měsíčně (o 500 Kč více než v
minulém volebním období);

 b) za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva města ve výši 1 300 Kč měsíčně (bylo 1 000
Kč);

 c) za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a komise rady města ve výši 2 500 Kč měsíčně (
bylo 2 000 Kč;

 g) neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevu vůle
snoubenců, že spolu vstupují do manželství zvýšenou o částku 400 Kč za každý obřad, maximálně
však 800 Kč denně a 2000 Kč měsíčně.

 Ing. Jiří Beran: Chtěl bych upřesnit částka u člena rady města je navýšena o 1 500 Kč.
 Starosta: Ano, omlouvám se, uvedl jsem nepřesně.

 Ing. Beran: Chci se zeptat, jestli stále platí usnesení nebo směrnice předchozího zastupitelstva o
tom, když docházka není úplná, tak se částka adekvátně krátí?

 Starosta: Nyní usnesení v tomto znění nenavrhujeme, ale budeme na to reagovat, pokud by to
bylo potřeba. Pokud by se ukázalo, že členové zastupitelstva nepracují tak jak mají, tak zavedeme
adekvátně usnesení zpátky do praxe. Předpokládáme, že všichni budou odpovědní.

 Mgr. Ida Jenková: Blahopřeji zvoleným místostarostům, přála bych jim pevné zdraví a aby vše
zvládli. Já osobně nemám žádný problém s jejich zvolením, ale chtěla bych se zeptat, jestli budou
pracovat pouze odpoledne a po večerech nebo je zastihneme na úřadě i během dopoledních
hodin?

 Starosta: Máme to připraveno tak, že jeden místostarosta tam bude celý úřední den v pondělí a v
pátek, druhý pak celý den ve středu a od cca 11 hod. v úterý a ve čtvrtek. Každý den se tak
pokryje, jsou připraveni chodit i na porady, tak aby se agenda dala řešit za jejich přítomnosti.

 Mgr. Ida Jenková: Na veřejném předvolebním jednání ODS jsem se ptala pan Součka, jestli je
připraven přijmout pozici místostarosty. Potvrdil, že ano, něco se změnilo, že je to nyní jinak? Je
pravda, že jsem se neptala zda jde o pozici uvolněnu nebo neuvolněnou.

 Mgr. Jaroslav Souček: Ano, neptala ses, jestli jako místostarosta uvolněný nebo neuvolněný, takže
to je jedna část odpovědi. Během času se samozřejmě změnilo několik okolností, které nastaly. Asi
nejdůležitější je nějaká politická dohoda, vyjednávání, které proběhlo po ustavujícím zastupitelstvu
s naším hlavním partnerem. Další okolností jsou faktory profesní. Mám nyní na starosti projekt,
který se týká vzdělávání, který vidím jako velmi potřebný a jež může znamenat synergie i pro Polici
a já bych ho rád dokončil.

 Hlasování: Zdržel se: J. Beran

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

22. 20/6ZM/2022
 Ustavení praporečníka města a jeho náhradníka

I. Zastupitelstvo města jmenuje
pana Matěje Jaška praporečníkem města a jeho náhradníkem pana Nikolase Letzela.

Komentář:
Starosta: Navrhujeme jmenovat na funkci praporečníka města pana Matěje Jaška a jeho
náhradníka pana Nikolase Letzela. Chtěl bych ještě poděkovat panu Jánu Pastorkovi za
zprostředkování a pomoc s tímto bodem. Poprosím pan Matěje Jaška, aby se nám představil,
abyste viděli, kdo bude hrdě nosit prapor města.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

23. 21/6ZM/2022
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Návrh změn rozpočtu č. 4, rozpočtová opatření č. 28 - 31

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu rozpočtu č. 4 položky rozpočtového opatření č. 28 – 31. Celkově znamenají
rozpočtová opatření zvýšení příjmů o částku 1 480 190 Kč, zvýšení výdajů o částku 1 454 000
Kč a snížení financování (položka 8113) o částku 26 190 Kč.

II. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválené změny rozpočtu na internetových stránkách města.
Termín: 24.11.2022

Komentář:
Starosta:  Vysvětlil jednotlivé body návrhu rozpočtových změn. Dotaz ke kapitole navýšení příjmů v
kině vznesla paní Renata Steinerová.

 Renata Steinerová: Jestli můžu zmínit to kino, byla jsem tam nedávno a už dlouho nepůjdu,
nerozuměla jsem půlku filmu, bylo špatně nazvučeno. Shodla jsem se na tom s více lidmi.

 Starosta: Netýká se úplně financování, je to spíše k detailnější diskuzi. O tom, že zvuk v kině není
ideální víme, a pokusíme se s tím něco udělat. Asi před měsícem jsem jednal se zástupcem firmy,
která se tím zabývá. Pokusíme se připravit nějaké zlepšení. I já chodím poměrně často do kina a
také vnímám, že to není úplně ideální.

 Renata Steinerová: Vstupné je 120 Kč a kvalita tomu neodpovídá, jestli by se rozpočet nemohl
tomu nějak přizpůsobit. 

 Starosta: Budeme se tomu věnovat v rámci přípravy nového rozpočtu, nyní již nejsme schopni do
konce roku připravit.

 Jana Rutarová: V podstatě je to film od filmu, nejlépe vychází filmy dabované, protože tam je jiný
systém nahrávání filmu. Co se týká vstupného, tak minimální vstupné nám vždy určuje distributor.
Proto nemůžeme vybírat nižší částku. I jednotlivé pasáže ve filmu jsou zvukově nevyvážené.

 Starosta: Navrhuji si nechat tuto debatu na jednání o příštím rozpočtu města, těchto
projednávaných změn se to příliš netýká.

  

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

24. 22/6ZM/2022
 Dodatek ke smlouvě o revolvingovém úvěru - dodatek č. 6

I. Zastupitelstvo města schvaluje
dodatek č. 6 ke smlouvě o revolvingovém úvěru číslo 99019566015 uzavřené s Komerční
bankou, a.s. 

Komentář:
Starosta: Město má uzavřenu smlouvu o revolvingovém úvěru. Účelem úvěru je překlenutí
časového nesouladu mezi příjmy a výdaji rozpočtu města. Aktuálně není úvěr čerpán. Je ale stále
zapojen do schváleného i upraveného rozpočtu města (aktuálně ve výši 6.452 tis. Kč) - na pokrytí
potřeb některých investičních akcí a předfinancování dotačních projektů. Skutečné čerpání k
31.12.2022 bude závislé na naplnění daňových a dalších příjmů města a čerpání rozpočtových
výdajů ke konci roku. Pro rok 2023 je navrženo uzavření dodatku, které zabezpečení možnost jeho
čerpání i pro rozpočtový rok 2023. Je tedy předkládán dodatek smlouvy o revolvingovém úvěru pro
další rok s doporučením schválit v ZM.

 Podmínky úvěru jsou stejné jako v minulém roce

výše limitu 11 mil. Kč
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Úroková sazba PRIBOR O/N + 0,44 % p.a.
Cena za rezervaci zdrojů - nesjednává se (bylo upraveno dodatkem č. 3)
Měsíční poplatek za spravování úvěru 0 Kč
Úroková zajištění se nesjednává. 

Podmínky poskytnutého úvěru jsou pro město výhodné a pro sestavení rozpočtu na rok 2023 vidím
potřebu zapojení tohoto úvěru jako nezbytnou. 

  

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

25. 23/6ZM/2022
 Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2022 - Strategická rada regionu

Broumovsko, o.p.s.

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Strategické radě regionu Broumovsko, o.p.s., Klášterní 1, 550
01 Broumov, IČ: 02298449 ve výši 100.000,- Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy o
poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Komentář:
Starosta: Žádost o dotaci podaná Strategickou radou regionu Broumovsko, o.p.s. se týká příspěvku
na činnost organizace (zejména mzdy a provozní náklady) za rok 2022. Strategická rada regionu
vznikla v roce 2020, město Police nad Metují je jedním ze zakladatelů, a jejím hlavním posláním je
usilovat o rozvoj regionu Broumovska v hranicích současné CHKO Broumovsko. V současnosti se
SRRB věnuje celé řadě témat od dopravy a infrastruktury, přes energetiku, životní prostření po
podporu zaměstnanosti a podnikání.

 Strategická rada regionu Broumovsko, o.p.s. žádá o individuální dotaci ve výši 100 000 Kč. Tuto
žádost o dotaci projednala Rada města Police nad Metují na svém zasedání 19.9.2022 a
doporučuje ji zastupitelstvu schválit.
Hlasování: Zdržel se: J. Vlček

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

26. 24/6ZM/2022
 Poskytnutí daru - Za poklady Broumovska o.p.s.

I. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí finančního daru ve výši 23 000,- Kč na koncert, který se konal v Polici nad Metují v
rámci hudebního festivalu Za poklady Broumovska a uzavření darovací smlouvy o poskytnutí
finančního daru se společností Za poklady Broumovska o.p.s., se sídlem Klášterní 1, 550 01
Broumov, IČ 02298490.

Komentář:
Starosta: Město Police nad Metují bylo v dubnu požádáno o poskytnutí daru ve výši 23 000 Kč na
uspořádání koncertu dne 16.7.2022 v klášterním kostele Nanebevzetí Panny Marie v Polici nad
Metují, který je součástí hudebního festivalu Za poklady Broumovska 2022. Jedná se o sérii
koncertů zaměřených na záchranu architektonického dědictví, tzv. Broumovské skupiny kostelů.
Částka je zařazena v rozpočtu města na rok 2022 v kapitole ostatní kultura ve výši 20 000 Kč.
Touto částkou podporujeme festival již několik let. Pořadatelé nás s ohledem na situaci v kultuře a
celkovém útlumu po době koronavirové požádali o možnost mírného navýšení částky.
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Žádost takto byla projednána a schválena v radě dne 28.3.2022. V rámci předauditu bylo zjištěno,
že rada města svým rozhodnutím překročila své pravomoci (§ 102 spojení s § 85 zákona o obcích -
rada rozhoduje o darech v hodnotě do 20.000 Kč). Na doporučení auditorek je třeba tento stav do
doby závěrečného přezkoumání hospodaření města napravit. Finanční prostředky, které byly
právnické osobě Za poklady Broumovska o.p.s. zaslány, nám budou vráceny zpět a po schválení
daru zastupitelstvem města je opět zašleme společnosti Za poklady Broumovska o.p.s. v rámci
nově uzavřené smlouvy schválené správným orgánem obce.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

27. 25/6ZM/2022
 Nabídka využití předkupního práva dle kupní smlouvy ze dne 7. 12. 2020 - pozemky p.

č. 215/18 a p. č. 215/19, vše v k.ú. Velká Ledhuje

I. Zastupitelstvo města projednalo
nabídku na využití předkupního práva dle čl. VI kupní smlouvy ze dne 7. 12. 2020 uzavřenou
s ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░

II. Zastupitelstvo města schvaluje
odkup pozemků p. č. 215/18 o výměře 456 m2 a p. č. 215/19 o výměře 412 m2, vše v k.ú.
Velká Ledhuje a uplatnit tak předkupní právo sjednané v kupní smlouvě ze dne 7. 12. 2020.
Prodávajícími jsou ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ .
Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 895 645 Kč. Město Police nad Metují také uhradí
správní poplatek za vklad vlastnického práva do katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. zajistit podpisy kupní smlouvy a převod vlastnického práva v katastru nemovitostí.
Termín: 28.2.2023

Komentář:
Starosta: Město obdrželo nabídku na využití předkupního práva ujednaného v kupní smlouvě
uzavřené dne 7. 12. 2020 s░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ a panem ░░░░ ░░░░ ░░░ . Na základě této
smlouvy získali do svého vlastnictví pozemky v ulici K Červeňáku p. č. 215/18 a p. č. 215/19 v k. ú.
Velká Ledhuje, pozemky jsou určené k zastavění. Pozemky nabízejí zpět za cenu 895 645 Kč, tato
částka zahrnuje původní kupní cenu ve výši 885 360 Kč a výdaje za vyhotovení mapového
podkladu polohopisu a výškopisu ve výši 10 285 Kč (pozn.: polohopis a výškopis jsou potřebnými
podklady pro projekční přípravu stavby budoucího RD. Nejeví se tedy jako účelné nechat nového
nabyvatele platiti po nabytí pozemku znovu podklad, který je již zpracován).

 Nabídka byla projednána v Komisi pro výstavbu, dopravu a rozvoj, a ta doporučuje odkoupit
pozemky zpět do majetku města a následně je nabídnout k prodeji případným zájemcům o
stavební parcelu (obálkovou metodou či elektronickou aukcí). Je zde předpoklad, že kupní cena za
pozemky bude vyšší než v roce 2020. Pozemky jsou navíc připraveny k okamžitému zahájení
stavby, byly před podpisem kupní smlouvy vyklizeny od původních staveb a dřevin, jsou
zasíťované.

 Dnes paní ░░░░ ░░░░ volala, že ve chvíli, kdy nám dávali nabídku na přímý odkup, neměli
žádného zájemce, který by pozemek od nich koupil, nicméně teď zájemce mají a ještě by o tom s
městem rádi jednali. Říkal jsem jim, že to je poměrně nestandardní, ve chvíli, kdy už v podstatě
máme věc předloženou zastupitelstvu. Nicméně máme uvedeno, že hodláme využít předkupního
práva, tzn. že ve chvíli, kdy nám přinesou nějakou konkrétní nabídku smlouvy, tak se hlásíme k
tomu, že chceme pozemek do vlastnictví města a následně pak rozhodovat o jeho prodeji, protože
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o tom rozhodovala již rada města. V tuto chvíli to úplně nechceme stahovat z projednání, protože
stejně bychom rozhodovali o tom samém - jestli chceme, nebo nechceme využít předkupní právo.
Doposud nemáme žádnou písemnou nabídku, jen tu původní, kde je uveden přímý odkup městu.
Petr Seifert: Chci se zeptat, zda máme uvedeno ve smlouvě, že zájemce to může přeprodat
někomu jinému? Samozřejmě cena, která byla v době prodeje je jiná než v současné době.

 Starosta: Naše kupní smlouva obsahuje ustanovení o předkupním právu, to znamená, že i kdyby
vlastník pozemku měl někoho, kdo by od něj pozemek koupil, musí pozemek nabídnout nejdříve
městu. Ve smlouvě je ošetřeno, že pozemek bude nabídnut za cenu, za kterou jsme jej prodávali.
Nemohou to tedy prodat přímo bez nás.

  

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

28. 26/6ZM/2022
 Prodej pozemku st. 340/4 v k.ú. Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost podanou společností Kvíčerovská pekárna spol. s r. o. dne 14. 3. 2022 ve věci odkupu
pozemku parc. č. st. 340/4 v k. ú. Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
prodej pozemku parc. č. st. 340/4 v k. ú. Police nad Metují o výměře 80 m2 v k. ú. Police nad
Metují. Kupujícím je společnost Kvíčerovská pekárna spol. s r. o. , IČO 15031764, se sídlem U
Lesovny 285, 549 54 Police nad Metují, zastoupená jednatelem ░░░░ ░░░░ ░░░░ . Kupní
cena je stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2, celková kupní cena činí 8000 Kč + DPH.
Kupující uhradí také správní poplatek za vklad do katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit kupní smlouvu, zajistit její podpisy a převod vlastnického práva v katastru
nemovitostí.

Termín: 30.12.2022

Komentář:
Starosta: Kvíčerovská pekárna spol. s r.o. se na město obrátila se žádostí o posouzení možnosti
prodeje pozemku parc. č. st. 340/4 v k. ú. Police nad Metují. Jedná se o vklíněný, nevyužívaný
pozemek vedle areálu firmy o výměře 80 m2. Na pozemku jsou náletové dřeviny, pozemek je
zarostlý trávou, městem neudržovaný. Přes pozemek nevede žádná technická infrastruktura. Dle
jednatele firmy by pozemek využili pro rozvoj výrobních prostor a došlo by k ucelení areálu firmy.

 Žádost byla zaslána k posouzení Komisi pro výstavbu, dopravu a rozvoj, která prodej pozemku
doporučuje podmínit změnou technologie vytápění pece a předložení k odsouhlasení dokumentace
k územnímu rozhodnutí záměru a s firmou uzavřít prozatím smlouvu u budoucí smlouvě kupní. S
jednatelem firmy následně proběhlo jednání o záměru firmy a případné budoucí změně
technologie, zápis byl následně zaslán komisi, ta ho vzala na vědomí.

 Odbor IMŽP doporučuje prodej pozemku, pozemek je městem nevyužívaný, neudržovaný. Jak je
uvedeno výše, na pozemku není žádná technická infrastruktura, pozemek je dostatečně vzdálen od
komunikace, nestojí na něm sloup veřejného osvětlení a je tedy možné ho považovat za zbytný.
Požadavek komise považuje IMŽP za nepřiměřený vzhledem k významu, velikosti, charakteru a
umístění pozemku. Kupní cena ve výši 100 Kč na m2.
Ing. Jan Pohl: Jsem rád, že tu zazněl požadavek komise o změně technologie vytápění, protože
jsem sousedem pekárny a zejména v letních dnech, kdy kouř padá dolů, se nedá větrat. Vím, že i
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Ing. Brát, prostřednictvím své firmy, se tomu hodně věnoval, ale nic se nemění. Dá se tomu věřit,
že technologie se změní a dojde k odfiltrování sazí? V červnu tam saze zahořely, bylo tam poměrně
dost hasičů a nezměnilo se vůbec nic.

 Ing. Jiří Beran: V tuto chvíli problém vzniká systémem zatápění, byl tam topič, který dokázal
roztopit bez kouře a když zatopí někdo jiný, tak to kouří. S panem ░░░░ ░░ jsme jednali
několikrát, tvrdil mi, že již má odlučovač a zároveň u něj proběhla kontrola ze životního prostředí,
která zjistila, že nic neporušuje a má vše v pořádku, což  nám samozřejmě opticky vůbec nesedí.
Majitel se to snaží řešit a bude se tím zabývat. Trochu má obavu ze změny technologie, aby to
neuškodilo kvalitě pečiva. Což se může stát. Ale i nadále ho musíme tlačit, aby celou věc řešil ku
prospěchu občanů a životního prostředí.

 Starosta: Ještě bych chtěl dodat, že prostřednictvím místní akční skupiny jsme připraveni pomáhat
s případným podáním žádosti o dotaci pro nezemědělské podnikatele. Za město budeme s
majitelem dále jednat.

  

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

29. 27/6ZM/2022
 Odkupy částí pozemků v k. ú. Police nad Metují pod stavbou chodníku Police n. M. -

Žďár n. M.

I. Zastupitelstvo města projednalo
odkupy částí pozemků pod stavbou "Chodník Police n. M. - Žďár n.M."

II. Zastupitelstvo města schvaluje
1) odkup částí pozemků p. č. 399/2 a p. č. 497/2, v geometrickém plánu č. 594-28/2022
označených jako p. č. 399/6 o výměře 49 m2 a p. č. 497/3 o výměře 173 m2, vše v k. ú.
Police nad Metují, dotčených stavbou chodníku a přilehlou zelení. Prodávajícím je ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ Kupní cena
byla sjednána dohodou ve výši 35 Kč/m2 pozemku, celková kupní cena činí 7770 Kč. Město
Police nad Metují také uhradí náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru
nemovitostí.
 
2) odkup části pozemku p. č. 399/1, v geometrickém plánu č. 594-28/2022 označenou jako
p. č. 399/5 o výměře 48 m2, v k. ú. Police nad Metují dotčenou stavbou chodníku a přilehlou
zelení. Prodávajícím je pan ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ .
Kupní cena byla sjednána dohodou ve výši 35 Kč/m2 pozemku, celková kupní cena činí 1680
Kč. Město Police nad Metují také uhradí náklady spojené s převodem vlastnického práva v
katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit kupní smlouvy, zajistit jejich podpisy a převody vlastnických práv v katastru
nemovitostí.

Termín: 28.2.2023

Komentář:
Starosta: Před započetím stavby chodníku Police n. M. - Žďár n. M. byla s vlastníky dotčených
nemovitostí sepsána Smlouva o právu umístění a provedení stavby nebo opatření (Fajfr, ZD Ostaš)
nebo Smlouva o budoucí kupní smlouvě (Ing. Petr Stárek) , případně Smlouva o výpůjčce (SS
KHK). Po dokončení stavby bylo objednáno geodetické zaměření a vypracování geometrického
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plánu na oddělení dotčených částí pozemků. Cena byla domluvena 35 Kč/m2 pozemku. Město také
uhradí náklady spojené s vypracováním geometrického plánu a převodem vlastnického práva v
katastru nemovitostí. 

 Na dnešní jednání je předložen odkup pozemků od Ing. Petra Stárka a pana Jiřího Fajfra.
 Se ZD Ostaš je předběžně domluvena směna předmětných částí pozemků za pozemky v areálu ZD

Ostaš v majetku města, které jsou umístěny pod budovou a pod zpevněnou plochou v majetku ZD
Ostaš s tím, že město doplatí rozdíl ve výměře pozemků. Směna pozemků bude předložena na
některé další jednání ZM.

 Správa silnic KHK byla požádána o převod předmětných částí, předpokládáme, že budou stejně
jako jiné pozemky, převedeny bezúplatně. 

 Při geodetickém zaměření bylo zjištěno, že stavba zasahuje také do pozemku p. č. 495 ve
spoluvlastnictví 3 vlastníků, ti budou osloveni se žádostí o odkup.

  

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

30. Diskuze

Starosta:
V prvním bodu diskuze bych se rád zmínil o rekonstrukci koupaliště. Potvrzujeme, že došlo k
dokončení této stavby. Koupaliště je plně funkční a připraveno na novou sezonu. Jsou tam nějaké
věci, které zůstaly nedořešeny. Bylo odstraněno zábradlí po obvodu a bude potřeba zbudovat nové,
nicméně na trhu nebyly kapacity na dodání zábradlí, přes zimu se to dořeší. V tuto chvíli máme
nabídku, se kterou budeme pracovat a do rozpočtu navrhneme částku na dokončení s tím, že
bychom mohli zvážit, zda by nebylo vhodné přistoupit k rekonstrukci sociálních zařízení a tím
prostředí koupaliště ještě zkvalitnit.

 Druhým bodem je téma, které zaznamenáváte v médiích – téma komunitní energetiky. Je to nové
téma jak pro obce, tak i pro veřejnost. Věnujeme se mu zejména v místní akční skupině a na 21.
listopadu 2022 svolává MAS pro veřejnost i podnikatele prezentační akci ve Velkém Poříčí.
Komunitní energetika by měla, po přijetí příslušného zákona, umožňovat sdílení energie, např. na
území města mezi jednotlivými výrobci energií – majitelé fotovoltaických elektráren, majitelé
bioplynových stanic, kogenerační jednotky atd. Probíhá to na bázi distribuční sítě společnosti ČEZ,
která na tu bude připravena. Město má výrobnu energie ve formě kogenerační jednotky a bude se
snažit do tohoto systému vstoupit.
J. Beran: Moc rád bych poblahopřál nově zvoleným místostarostům města a pevně doufám, že to
bude funkční model, protože se jedná o velkou změnu jak pro občany tak pro úředníky.
Dále bych se chtěl omluvit za chybu, kterou udělala bývalá rada města, kdy byl schválen dar Za
poklady Broumovska a neuhlídali jsme výši daru a nechtěně jsme přidělali práci dalším úředníkům
a zastupitelstvu. Rád bych poděkoval zastupitelstvu za schválení výše odchodného pro mou osobu,
byť je to dané zákonem, ale přesto děkuji. Ještě bych poznamenal k projektu zásoby vody v
krajině, rada města ho schválila tak, aby projekt byl dokončen. Měl by to být závazný strategický
dokument v oblasti životního prostředí na území našeho města. Poslední věcí, kterou bych chtěl
zmínit je akce Sportpark Ostašská. Rád bych požádal o zřízení širší pracovní skupiny, protože se
jedná o velkou akci a největší investici za poslední roky, která nás čeká. Byl bych rád, aby se k
tomu mohli vyjadřovat zástupci různých sportovních odvětví a spolků, kterých se bude nejvíce
týkat. Děkuju.
Starosta: Určitě již počítáme s nějakou širší pracovní skupinou. V tuto chvíli jsme jednali s
projektantem, prošli si místo a požadavky a momentálně se zpracovává první návrh.

 Co se týká klimatické změny, určitě předložíme na nějakém dalším zastupitelstvu, jednal jsem o
tomto tématu na Městském úřadě v Náchodě.
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Renata Steinerová: Chtěla bych zmínit náměstí a Martinské trhy, proč se zavře celé náměstí, když
je tam pár stánků? Uzavírka mi přijde zbytečná, jezdí se tam pomalu. Také nemohou přijet na
taneční do Pellyho domu.

 Jana Rutarová: Všichni účastníci tanečních jsou dopředu upozorněni, že nemohou parkovat na
náměstí.

 Renata Steinerová: V dokumentu o pořádání trhů je, že nejpozději v 8 hodin musí všechna vozidla
opustit náměstí. Jak to, že stojí na chodníku? 

 Jana Rutarová: Nevím, že by někdo stál na chodníku. V době konání trhů jsem zde nebyla. Myslím
si, že městská policie parkování hlídá.

 P. Zima: V době, kdy jsme byli na náměstí, auto na chodníku nestálo.
 Starosta: Pojďme si k tomuto tématu udělat schůzku, projdeme si konkrétní pravidla. Můžeme

zkusit vymyslet něco jiného, aby byli spokojeni všichni.
 Renata Steinerová: Další bod je Tomkova ulice, Leppeltův dům. Chodím často okolo, větrá se tam,

je tam cítit "tráva". Má tam někdo bydlet nebo ne?
 Starosta: Jestli tam má nebo nemá někdo bydlet to netuším. Město není majitelem domu. V

minulém týdnu jsem jednal s paní ░░░░ ░ z úřadu pro zastupování státu, který tam má
vlastnický podíl, upozorňoval jsem je na to, že tam někdo bydlí. Ať si to prověří a v případě
potřeby pomoci se na nás v rámci součinnosti mohou obrátit. Zatím nemám zpětnou vazbu.
Dohodli jsme se na odstranění odfouklé omítky, aby se dal na zimu zprůchodnit chodník. V
případě, že bychom podíl státu chtěli získat zadarmo, tak je to běh na strašně dlouhou trať. V
případě přímého prodeje se dům znalecky ocení a už by se to dalo nějak řešit. Ing. Brátová,
vedoucí stavebního úřadu, se také pokoušela jednat s vlastníky, kontaktovala paní Leppeltovou,
která ji sdělila, že již nemá sílu a že vše má na starosti její syn, se kterým už se bohužel nepodařilo
spojit. Bohužel v tuto chvíli nemůžeme nic jiného dělat.
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